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PROTOKÓŁ NR 13/2020 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 19 czerwca 2020 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek Komisji 

4. Lipiński Zbigniew, członek komisji 

5. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Skomorowski Marek 

Jurkowicz Marta, Zalewska Katarzyna, Chmur Eugeniusz,  

7. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Zawadzki Piotr, 

Wierciński Wojciech, Piotrowska Krystyna, Zambrowski Paweł, Matwiejuk Jarosław 

8. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków, Petycji: Jurkowicz Marta, Król Adam, 

Matwiejuk Jarosław, 

9. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

10. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

11. Walenty Korycki Sekretarz Gminy 

12. Mirosława Andrzejuk  Skarbnik Gminy 

13. Barbara Tołoczko Kierownik GOPS  

14. Monika Kruszewska Kierownik referatu UG 

15. Anetta Malinowska Wicedyrektor SP w Boćkach 

16. Ewa Litewnicka Dyrektor SP w Andryjankach 

17. Mateusz Sacharzewski  po Dyrektora GOK 

18. Magda Stopa 

 

Nieobecny: Tatarczuk Przemysław 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 19 czerwca 

2020 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Piotra Zawadzkiego – Przewodniczący Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego, który przedstawił zebranym porządek posiedzenia oraz 

zaproponował zmianę do porządku obrad wprowadzając w punkcie 3.3 projekt uchwały: 

1. Informacja nt. realizacji zadań przyjętych do wykonania z funduszu sołeckiego                    

w 2020 roku, 

2. Omówienie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2020/21, 

3. Omówienie projektów uchwał i materiałów na Sesję Rady Gminy 

1) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Boćkach, 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie jednostce organizacyjnej 

nieruchomości w trwały zarząd na czas nieoznaczony, 
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3) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2024, 

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020, 

5) Przedstawienie raportu o stanie gminy Boćki za 2019 rok - debata, 

6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Boćki wotum zaufania, 

7) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 rok, 

8) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Boćki, 

9) Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 

2019 rok 

10) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki, 

11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok 

4. Sprawy różne i bieżące gminy 

 

Ad pkt. 1 Przewodniczący posiedzenia poinformował, że informacje dotyczącą realizacji zadań 

w ramach funduszu sołeckiego w 2020 rok radni otrzymali na piśmie. W związku z tym poprosił 

o pytania. Radna Krystyna Piotrowska stwierdziła, że podczas wyjazdowego posiedzenia 

komisji obejrzymy co zostało zrealizowane. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt. 2 Głos zabrała Pani Anetta Malinowska Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach. 

Szczegółowo omówiła projekt arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2020/21 Radna 

Krystyna Piotrowska zapytała czy żadnemu dziecku nie zabraknie miejsca w punkcie 

przedszkolnym  i oddziale przedszkolnym. Pani wicedyrektor odpowiedziała że wszystkie 

dzieci zostaną przyjęte, miejsca starczy dla każdego dziecka. Radny Adam Król zapytał o 

pomoc nauczyciela, a dokładnie w jakich oddziałach jest zatrudniona pomoc nauczyciela. Pani 

Anetta Malinowska wyjaśniła, że jako pomoc nauczyciela będą zatrudnione 4 osoby. 1 osoba 

w Punkcie Przedszkolnym, 1 osoba w oddziale przedszkolnym oraz po jednej osobie w klasie 

II i III szkoły podstawowej ponieważ do tych oddziałów będą uczęszczali uczniowie 

posiadający stosowne orzeczenie. Radny Piotr Zawadzki zapytał czy osoby te będą zatrudnione 

na cały etat. Pani Wicedyrektor  odpowiedziała, że 1 osoba w PP na pełny etat, zaś pozostałe 

na ¾ etatu. Pan Piotr Zawadzki poruszył kwestię połączenia szkół i utworzenia w Andryjankach 

szkoły filialnej. W temacie rozgorzała burzliwa dyskusja pomiędzy radnymi.  

Następnie głos zabrała Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Przedstawiła arkusz organizacyjny na przyszły rok szkolny. Radni pytali czy dla dyrekcji znane 

są powody dlaczego dzieci przenoszą się ze szkoły w Boćkach do szkoły w Andryjankach. Pani 

Krystyna Piotrowska zapytał jak często są wywożone nieczystości i jak było z opalaniem szkoły 

gdy uczniowie przeszli na nauczanie zdalne. Pani Dyrektor wyjaśniła, że nieczystości były 

wywożone raz na 3 m-ce, ale kotłownia działała ze względu na mieszkańców bloku i rodziny 

która zajmuje pomieszczenia w szkole.  

Głos zabrała Wójt Gminy powracając do dyskusji o likwidacji szkoły w Andryjankach. 

Wyjaśniła wszystkim że nie było żadnego tajnego spotkania oraz dodała, że nie ma żadnego 

pomysłu na likwidację tej szkoły, ponieważ Kuratorium Oświaty na pewno się na to nie zgodzi. 
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Ad pkt 3.1. Pani Barbara Tołoczko Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Boćkach przedstawiła projekt uchwały. Radni zadawali pytania. Pani Krystyna Piotrowska 

pytała czy już wpłynęło zgłoszenie na stanowisko kierownika Klubu Senior + w Dubnie. Pani 

Barbara Tołoczko poinformowała, że do dnia komisji nie wpłynęły dokumenty, w związku z 

tym jeżeli nie będzie osoby chętnej która spełni określone wymagania powołany może być po 

kierownika. Radny Piotr Zawadzki zapytał czy osoba, która będzie kierownikiem Klubu Senior 

+ w Dubnie będzie zatrudniona na cały etat. Kierownik GOPS wyjaśniła, że osoba ta będzie 

zatrudniona na 0,25 etatu i wynagrodzenie, które zostanie jej zaproponowane to od 1000 zł 

brutto. Radny zapytał również czy w Nurcu ma także powstać Klub Seniora. Pani Wójt 

wyjaśniła, że takie są plany natomiast docelowo kierownik będzie jeden do dwóch klubów. 

 

Ad pkt 3.2. Pani Monika Kruszewska przedstawiła projekt uchwały wyjaśniając radnym, że 

chodzi o przekazanie części budynku, w którym mieści się Punkt Przedszkolny w trwały zarząd 

szkoły ponieważ faktycznie to szkoła go użytkuje i nim zarządza.  

Radny Paweł Zambrowski korzystając z okazji zapytał Panią Monikę Kruszewską czy coś 

wiadomo w sprawie odbioru foli rolniczych.  Pani Kierownik wyjaśniła, że został ogłoszony 

przetarg na wyłonienie wykonawcy. Jeżeli zostanie rozstrzygnięty wówczas folia będzie 

odbierana ale tylko w ilości zadeklarowanej przez rolnika, nie większej.  

 

Ad pkt 3.3. Wójt Gminy poinformowała, że w projekcie uchwały jest mowa o zakręcie przed 

miejscowością Śnieżki. Dodała, iż przetarg wygrała firma MAXBUD, która wykona ten 

odcinek za kwotę 440 tys. zł zaś wkład własny gminy to kwota 212 tys. zł. Pan Paweł 

Zambrowski zapytał jaka jest długość tego odcinka drogi. Skarbnik Gminy poinformowała, że 

długość odcinka drogi, która będzie remontowana wynosi 568,7 m. 

 

Ad pkt 3.4 i 3.5. Głos zabrała Pani Mirosława Andrzejuk mówiąc, że WPF i budżet są ściśle ze 

sobą powiązane więc omówi dwa projekty razem. Radni wyrazili zgodę. Uwag nie zgłoszono 

zaś Pani Krystyna Piotrowska zapytała co oznacza zakup podestów scenicznych i dlaczego za 

tak wysoką sumę 30 tys. zł. Odpowiedzi na pytanie udzielił Sekretarz Gminy informując, że 

zaplanowane jest kupno podestów w ramach środków z projektu transgranicznego z Białorusią, 

gdzie wkład własny gminy wynosi 3 tys. zł.  

 

Ad pkt 3.6. Wójt Gminy poinformowała, że raport wszyscy otrzymali zgodnie z ustawą o 

samorządzie gminnym. Zwróciła się do radnych z prośbą o uwagi, pytania i sugestie do raportu 

o stanie gminy za 2019 rok. Radni nie zabrali głosu w temacie. 

 

Ad pkt 3.7. Przewodniczący posiedzenia poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Boćki wotum zaufania radni otrzymali, w związku z powyższym 

poprosił o pytania i uwagi do projektu. Radni nie zabrali głosu w temacie. 

 

Ad pkt 3.8. Przewodniczący poinformował, że sprawozdania finansowe oraz sprawozdanie z 

wykonania budżetu zostały szczegółowo omówione na poprzedniej komisji i zwrócił się z 

pytaniem do radnych czy mają w temacie pytania. Radni pytań nie zgłosili. 
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Ad pkt 3.9., 3.10. i 3.11. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię komisji 

rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Boćki. Następnie odczytał wniosek komisji 

rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 2019 rok oraz przedstawił 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku.  

 

Ad pkt 3.12. Przewodniczący komisji poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali czy 

są uwagi i pytania do projektu. Radni nie zabrali głosu w temacie. 

 

Ad pkt 4. Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński zwracając się do radnych żeby przegłosować 

kto jest za  a kto przeciw udzieleniu dotacji finansowej w wysokości 5 tys. zł dla Komendy 

Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim na zakup samochodu. Przewodniczący posiedzenia 

poddał pod głosowanie udzielenie ww. dotacji. Głosowano następująco: za – 3 głosy, przeciw 

– 8 głosów, wstrzymał się – 3 głosy. W związku z powyższym z projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy usunięty zostanie punkt dotacja dla KPP W Bielsku Podlaskim. 

Radni powrócili do dyskusji na temat połączenia szkół i szukania oszczędności. Opozycja 

zarzuciła, że szuka się oszczędności na szkole zamiast wziąć pod uwagę wszystkie wydatki.  

 Następnie głos zabrała Pani Magda Stopa, która przedstawiła założenia projektu, który 

chciałaby zrealizować na terenie gminy Boćki, jednak aby to było możliwe potrzebuje wkładu 

własnego w wysokości 10%. Zwróciła się do Rady Gminy Boćki o udzielenie wsparcia w 

wysokości 2660 zł Radni nie podjęli decyzji, pozostawili tę kwestię do przemyślenia. 

Pan Piotr Zawadzki powrócił do tematu zmiany pierwszeństwa na ul. Akacjowej i Brzozowej 

w Boćkach oraz do propozycji powstania nowego przejścia dla pieszych naprzeciwko sklepu 

Stokrotka w Boćkach a także wspomniał iż należy doświetlić przejście dla pieszych, które 

znajduje się na drodze krajowej nr 19 naprzeciwko Urzędu Gminy Boćki. Pani Wójt 

poinformowała, że w powyższych kwestiach zebrała się komisja terenowa i zostaną podjęte 

stosowne decyzje w tych sprawach. Radny Piotr Zawadzki nadmienił również, że Klub Bocian 

Boćki zwrócił si do niego z prośbą o zwiększenie dotacji z 20 tys. zł na 30 tys. zł. Jednak radni 

nie podjęli dyskusji w temacie.  

Pan Adam Król wspomniał o Schronisku w Radysach gdzie gmina Boćki oddaje bezdomne 

psy. Mówił o sytuacji traktowania zwierząt w tym schronisku, która została pokazana w 

mediach. Sekretarz Gminy odpowiedział, że naprawdę nie wie jak to jest możliwe ponieważ 

będąc na niezapowiedzianej kontroli we wskazanym przez radnego schronisku nie zauważył 

nic złego w sposobie bytowania i traktowania zwierząt które tam przebywają.  

Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska pytając o remont w Centrum Kulturalno-Turystycznym 

w Boćkach oraz kiedy Klub Radnych „Dla Gminy Boćki” będzie mógł obejrzeć 

wyremontowany Klub Senior + w Dubnie. Wójt Gminy odpowiedziała, że klucze posiada 

sołtys wsi Dubno i to z nim trzeba się umówić na obejrzenie Klubu. 

Po wyczerpaniu tematów posiedzenie zostało zakończone. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Przewodniczący Posiedzenia       Przewodniczący Komisji 

         Piotr Zawadzki            Walentyna Koptewicz     

                           


